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Protokół nr  8/2019 

z posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

Rady Miejskiej w Suwałkach odbytego w dniu 22 maja 2019 r. w godz. 15:30–16:00                   

w sali nr 146 Urzędu Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji:                                                                                     

1. Zdzisław Koncewicz          – przewodniczący Komisji  

2. Tadeusz Czerwiecki 

3. Karol Korneluk     

4. Wojciech Pająk 

5. Andrzej Turowski 

 

Nieobecni: 

1.Sławomir Sieczkowski           – wiceprzewodniczący Komisji    

2. Sylwester Cimochowski                                                                      

 

W posiedzeniu udział wzięli:                                                                                                                                                                

1. Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk     

2. Łukasz Kurzyna – Zastępca Prezydenta  

3. Wiesław Stelmach – Skarbnik Miasta    

4. Małgorzata Włoskowska – Naczelnik Wydz. AGP 

5. Radosław Wysocki – Naczelnik Wydz. Geodezji  

6. Agnieszka Szyszko – Peł. ds. organ. pozarząd. 

7. Jarosław Lebiediew – Prezes ZBM TBS Sp. z o.o. 

8. Tomasz Drejer – Dyrektor ZDiZ 

9. Leszek Andrulewicz – Prezes PWiK  
     

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
 

Posiedzeniu przewodniczył Zdzisław Koncewicz, który powitał zebranych i przypomniał,  

że proponowany porządek posiedzenia został przesłany radnym wraz z materiałami.  

 

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag i przyjęli następujący porządek posiedzenia:  

 

1. Przyjęcie protokołu nr 7/2019 z posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

Rady Miejskiej w Suwałkach   w dniu 17 kwietnia 2019 r. 

2. Zaopiniowanie wniosku w sprawie sprzedaży działek stanowiących własność Miasta 

Suwałki. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie  wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg publicznych, których zarządcą jest Zarząd Dróg i Zieleni w Suwałkach. 

4. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Miasta Suwałk z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia                          

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, za rok 2018. 

5. Propozycje priorytetowych zadań publicznych do realizacji przez organizacje 

pozarządowe we współpracy z Miastem Suwałki w 2020 roku.  

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków.  
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7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego części terenów rekreacyjnych nad zalewem 

Arkadia w Suwałkach. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Miasta 

Suwałki na lata 2016 – 2020.   

9. Wolne wnioski. 

Ad pkt. 1 

Przyjęcie protokołu nr 7/2019 z posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju 

Gospodarczego Rady Miejskiej w Suwałkach   w dniu 17 kwietnia 2019 r. 
 

Zdzisław Koncewicz  poinformował, że do protokołu 7/2019 posiedzenia Komisji nie    

wniesiono uwag, wobec czego stwierdził, że protokół przez Komisję, został przyjęty.  

Ad pkt. 2 

Zaopiniowanie wniosku w sprawie sprzedaży działek stanowiących własność Miasta Suwałki. 

– Wniosek  stanowi załącznik nr 2 do protokołu.   

 

Głosowanie nad wnioskiem:                                                                                                             

za pozytywną opinią głosowało   –  5  radnych  (jednogłośnie)                                                                             

przeciw                                         –  0                                                                                        

wstrzymało się od głosu               –  0 

 

Komisja  pozytywnie zaopiniowała wniosek w sprawie sprzedaży działek stanowiących 

własność Miasta Suwałki. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad pkt. 3 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie  wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg publicznych, których zarządcą jest Zarząd Dróg i Zieleni w Suwałkach. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu.   

 

Ł. Kurzyna poinformował o zmianach polegających na  ujednoliceniu ww. uchwały,                     

w której organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego, ustala dla dróg, których 

zarządcą jest jednostka samorządu terytorialnego, wysokość stawek opłat za zajęcie 1m2 pasa 

drogowego. Przedstawił uzasadnienie, w którym podane są wszystkie nowe zmiany. Wszystkie 

stawki zostały przedstawione w jednej uchwale.  

Radny W. Pająk zapytał o zmienianą stawkę opłat dla osób niepełnosprawnych.                             

Prezydent Ł. Kurzyna odpowiedział,  że niektóre  samorządy takiej stawki nie mają. 

Natomiast Samorząd Suwałk wprowadza nową stawkę opłat na minimalnym poziomie. 

Ustawa nie dopuszcza, żeby takiej opłaty w ogóle nie pobierano. Radny W. Pająk przy stawce 

5 groszy, jaki koszt ponosi rocznie firma, która miałaby rampę na swojej działce. W. Stelmach 

odpowiedział, że jest to kwota 180 zł rocznie. 

Radny K. Korneluk  wniósł propozycję aby  zmienić stawkę dla niepełnosprawnych                         

z 5 groszy na 1 grosz? Naczelnik R. Wysocki wyjaśnił, że stawka 1 grosz dotyczy powierzchni 

100m i powyżej. Natomiast stawka 5 groszy dotyczy małych kilku metrowych podjazdów. 

Prezydent Ł. Kurzyna wyjaśnił, że 1 grosz stawki jest to opłata symboliczna. Natomiast koszty 

podjazdów nie ponoszą osoby niepełnosprawne lecz właściciele obiektów, budynków i lokali 

usługowych,  przy których znajdują się ww. podjazdy.  
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Radny W. Pająk zapytał odnośnie opłaty  50 groszy za reklamy związane                                       

z wydarzeniami sportowymi organizowanymi przez miejskie kluby sportowe i jednostki 

organizacyjne Gminy Miasta Suwałki. Reklamy  wielkopowierzchniowe, których ta stawka 

dotyczy powinny być ograniczane w przestrzeni miejskiej. Dyrektor T. Drejer wyjaśnił, że 

dotyczy to reklam montowanych między innymi na rondach, na placach. Radny W. Pająk za 

rok chciałby wtedy uzyskać informację  jak kluby korzystają  z tych reklam i na ile miasto 

wspiera ww. narzędziem kluby.  Prezydent Ł. Kurzyna odpowiedział, że skutki finansowe będą 

niewielkie, a nie chodzi tylko o skutki finansowe tej zmiany, lecz  doprecyzowanie spraw, które  

budziły kontrowersje w stosowaniu praktycznym przez Zarząd Dróg i Zieleni.  

 

Głosowanie nad projektem uchwały:                                                                                                             

za pozytywną opinią głosowało   –  5  radnych  (jednogłośnie)                                                                             

przeciw                                         –  0                                                                                        

wstrzymało się od głosu               –  0 

 

Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie  wysokości stawek opłat                

za zajęcie pasa drogowego dróg publicznych, których zarządcą jest Zarząd Dróg                             

i Zieleni w Suwałkach. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad pkt. 4 

Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Miasta Suwałk z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia                                

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, za rok 2018. 

– Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do protokołu.   

    

Komisja  pozytywnie zaopiniowała Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy 

Miasta Suwałk z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa                  

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego                 

i o wolontariacie, za rok 2018. 

 

Ad pkt. 5 

Propozycje priorytetowych zadań publicznych do realizacji przez organizacje 

pozarządowe we współpracy z Miastem Suwałki w 2020 roku.  

– Propozycje stanowią załącznik nr 7 do protokołu.   

  

 Radny W. Pająk zapytał czy jest gotowa, czy dopiero się tworzy  koncepcja  

współpracy  z organizacjami pozarządowymi odnośnie  gospodarowania Łaźnią.  

Prezydent Cz. Renkiewicz odpowiedział, iż koncepcja wpisana jest w projekt, który jest 

obecnie realizowany.  Jest to projekt finansowany  przez RPO. Z uwagi na trwające prace,                 

w chwili obecnej nie jest przygotowana ww. koncepcja.  

Radny W. Pająk przedstawił wniosek, żeby po wakacjach zaprosić na spotkanie potencjalne 

organizacje, które miałyby w tym miejscu gospodarować. Powinna odbyć się wstępna 

dyskusja na temat funkcjonowania i zagospodarowania  pomieszczeń znajdujących się w ww. 

budynku Łaźni. Dopiero później zakupić wyposażenie wnętrza. Prezydent Cz. Renkiewicz 

odpowiedział, iż powstaną w tym miejscu galerie, bar, za prowadzenie galerii będzie 

odpowiadała instytucja kultury, użytkownikiem obiektu będzie  OSiR oraz organizacje 

pozarządowe.  Miastu zależy aby wokół tego obiektu dużo się działo, aby była to przestrzeń 

aktywna z działalnością kulturalną.   
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Komisja  pozytywnie zaopiniowała Propozycje priorytetowych zadań publicznych do 

realizacji przez organizacje pozarządowe we współpracy z Miastem Suwałki w 2020 

roku.  

 

Ad pkt. 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków.  

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu  

 

Prezes L. Andrulewicz  poinformował, iż projekt Regulaminu dostarczania wody                                   

i odprowadzania ścieków był kilkakrotnie  omawiany i konsultowany z Dyrektorem 

Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody 

Polskie w Białymstoku. Został  zaopiniowany pozytywnie i przedłożony wysokiej Radzie do 

zaopiniowania.  

  

Głosowanie nad projektem uchwały:                                                                                                             

za pozytywną opinią głosowało   –  5  radnych  (jednogłośnie)                                                                             

przeciw                                         –  0                                                                                        

wstrzymało się od głosu               –  0 

 

Komisja  pozytywnie zaopiniowała uchwałę w sprawie przyjęcia projektu regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków.  

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 9 do protokołu 

 

Ad pkt. 7 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego części terenów rekreacyjnych nad zalewem 

Arkadia w Suwałkach. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu.   

 

Głosowanie nad projektem uchwały:                                                                                                             

za pozytywną opinią głosowało   –  5  radnych  (jednogłośnie)                                                                             

przeciw                                         –  0                                                                                        

wstrzymało się od głosu               –  0 

 

Komisja  pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części terenów 

rekreacyjnych nad zalewem Arkadia w Suwałkach. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 11 do protokołu 

 

Ad pkt. 8 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Miasta 

Suwałki na lata 2016 – 2020. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu.   

 

 Przewodniczący komisji przypomniał, że  projekt uchwały był już zaopiniowany 

pozytywnie na poprzedniej komisji. Prezydent Ł. Kurzyna stwierdził, iż przedstawiony projekt 

uchwały jest niezmieniony i treść jest  taka sama. 
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Głosowanie nad projektem uchwały:                                                                                                             

za pozytywną opinią głosowało   –  5  radnych  (jednogłośnie)                                                                             

przeciw                                         –  0                                                                                        

wstrzymało się od głosu               –  0 

 

Komisja  pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części terenów 

rekreacyjnych nad zalewem Arkadia w Suwałkach. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 13 do protokołu 

 

Ad pkt. 9 

Wolne wnioski.  

 

1. Radny T. Czerwiecki przypomniał i ponowił temat, który poruszył na ubiegłej komisji 

dot. żwirowni na Krzywólce (dot. postawienia kontenera na śmieci).  

 

 

Przewodniczący Zdzisław Koncewicz podziękował zgromadzonym za udział i zamknął 

posiedzenie komisji. 

 

 

Na tym protokół zakończono.  
 

 

                                                  Przewodniczący Komisji 

Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

Rady Miejskiej w Suwałkach                  

    

   Zdzisław Koncewicz 

 

 

             Protokół sporządziła:                                                                                                              

Elżbieta Polańska 

 

Gł. specjalista w Biurze Rady Miejskiej  

Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


